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 Sammanträdesprotokoll 
  

Välfärd Gävle - Sektorsamverkan  
 

 

 

Gävle kommun   Välfärd Gävle   Box 825, 801 30 Gävle   Besök Magasinsplan 19 
Kundtjänst 026-17 80 00   gavle.kommun@gavle.se   www.gavle.se 

 

Sammanträdesdatum 

22 april 2024 

 
Plats och tid 

Magasinsplan 19, Gävle, kl. 10:00 – 10:45 

 
Mötet noterat av 

Jenny Skoglund 

 
Närvaro 

Magnus Höijer, sektorchef 

Helena Vahlund, HR-chef 

Jenny Skoglund, nämndsamordnare 

 

Sara Lasell, Akademikerförbundet SSR 

Ever Alvarado, Vision 

Ann Hedbom, Vision 

Lisa Allemo, Akavia 

Hanna Romin, Kommunal Gävle 

Fredrik Hellman, Kommunal Gävle 

Maria Forsström, Vårdförbundet 

Christin Ripke, Sveriges lärare 

Monica Hansson, Sveriges skolledare 
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Nämndsärenden 

Arbetsgivaren informerar om nämndsärenden i kommande nämnder.  

 

Socialnämnden 

Gällande det pågående arbetet med ny socialtjänstlag önskar 

Akademikerförbundet SSR att Lars Lodin bjuds in till sektorsamverkan för att 

informera om arbetet med den nya lagen.  

Arbetsgivaren tar frågan med sig. 

 

 

Information 

Läget besparingar 

Arbetsgivaren ger en lägesbild gällande besparingar samt ger information om 

pågående processer. Inom Utveckling och stöd har risk- och konsekvensanalys 

påbörjats 18/4.  

 

Akademikerförbundet SSR vill veta var vi befinner oss i processen.  

Arbetsgivaren går igenom planen gällande besparingsarbetet och informerar att 

åtgärder för att minimera övertalighet håller på att ses över. 

 

 
Arbetet med nya besparingar 

Arbetsgivaren informerar: 

- Det finns potential i att bli mer precisa i prognoserna.  

- Samtidigt är prognos alltid en prognos. Vi behöver bli tydligare i vad 

osäkerheter kan bestå i så att man inte misstar prognos för sanningar.  

- Nämnderna och sektorn äger det hela ansvaret för besparingarna. Återigen: 

det finns inga direktiv att samlas i bredare sammanhang för att hantera kraven 

2024. 

- Att arbeta med att minska organisationen (dvs ta bort medarbetare) är 

krävande av organisationen, så även att ställa om.  

- Inom till exempel Vuxenutbildningen och Utveckling och stöd minskas 

organisationen med 10% sett till antalet medarbetare. Det får betraktas som 

betydande besparingar. Där tas också chefer bort. 
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- Att lägga mer besparingar på verksamheter som redan hanterar övertaligheter 

blir oerhört tufft. 

- Det ska också hanteras fackligt, och politiskt, vilket behöver tas med i 

beräkningarna i vad som är rimligt att gå vidare med. 

- Sektorledningens samlade bedömning är att det allra mesta av de fortsatta 

besparingarna och kostnadsminskningarna råder sektorn över själv.  

- Det som krävs är tydlig information till nämnderna, och eventuellt vissa 

politiska beslut – för att sätta tryck, peka ut riktningar eller helt enkelt utreda 

förslag som på sikt kan ge oss bättre förutsättningar att lösa våra uppdrag. 

- Vi har haft denna typ av dialog med våra tre nämndsordföranden. 

- Det kommer att arbetas vidare med förslagen i sektorledningen: hur går vi 

vidare, vilka gör vad osv. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Nästa möte 

29 april kl. 11:00-12:00 
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Justeras 

 
 
Magnus Höijer                     Jenny Skoglund 

Ordförande                                                Sekreterare 

Välfärd Gävle 

 

 

 

Lisa Allemo                                                     Ever Alvarado 

Akavia                                                              Vision 

 

 

 

Sara Lasell                                                       Hanna Romin 

Akademikerförbundet SSR                          Kommunal Gävle 

 

 

 

Maria Forström                                               Monica Hansson 

Vårdförbundet                                                 Sveriges skolledare 

 

 

 

Christin Ripke                                                  

Sveriges lärare                                                  

 

 


